

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## ÖDET Styrelsemöte 2025-02-07

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Ödet\_Styrelsemöte\_2025\_02\_07.pdf

Storlek: 151842 byte

Hashvärde SHA256:

397d03e9ebfae65b4a4529d03ccca43d84e6a6e36d4f92db07706a17e7ebb15f

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 2:

Ellinor Jonsson

Signed with BankID 2025-02-07 19:25 Ref: 0194e1a8-ef72-73eb-9eff-d0e862eb9ec0

Soren Theodorus Petrus Gerardus Smink

Signed with BankID 2025-02-07 19:23 Ref: 0194e1a6-c5c1-7c8e-9bd3-394c867ba321

Styrelsemöte ÖDET Programförening  
2025-02-07



## 1 Närvaro

### 1.1 Närvarande

Soren Smink, Eric Stenberg, Douglas Nygren, Tamir Elshafie, Ellinor Jonsson, Felix Driving, André Karlsson, Albin Hilling, Edward Jensen, Oskar Marntell, Linus Samuelsson, John Hermanson, Lucas Brunnegård

### 1.2 Anmäld frånvaro

Albin Stuesson

### 1.3 Frånvaro

### 1.4 Adjungeringar

## 2 Dagordning

### 2.1 Mötet öppnas:

12:13

### 2.2 Dagordning godkänns:

Ja

### 2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

### 2.4 Val av justeringsperson:

Ellinor Jonsson

### 2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna: Nej

### 2.6 Skolan möter styrelsen

Det blir inget

### 2.7 Inkomna skrivelser:

Möte avfallsfraktioner 13 mars 12:15-13:00, formell inbjudan kommer. Ska vi delta?: *Ja*

Studentlivslunch 4 februari - något att rapportera?: *nolltrefem pratade om sina lokaler och att alla studenter är välkomna oberoende på ålder, till exempelvis dans. En utbildning/övning hölls om hur det är att sitta i en styrelse.*

### 2.8 Uppföljning: skrivelser

Påminnelser East Coast IT AB: *Återkommer i 2.9.1*

Öppet hus 27 februari - vi ville stå men skulle se vilka styrelsemedlemmar som kunde närvara. Status?: *Soren återkommer i discord.*

## 2.9 Bilagsbeslut

### 2.9.1 Avtalsförnyelse F.A.M.E

Reviderat avtal har bifogats som bilaga 1 under 2025-02-07. Förslag till beslut: *att godkåna avtalet med F.A.M.E. Beslut: Bifall*

## 2.10 Uppföljning: sektionsrapporter

### 2.10.1 Ekonomi:

Kortkonto: 8 996.32 Kr

Phestkonto: 3 875.84 Kr

Placeringskonto: 12 347.81 Kr

Mekis-konto: 299.36 Kr

IT-fakturor: *Har skickat en ny påminnelse. Avvaktar svar.*

### 2.10.2 Phestorgan

Gasque med Mårfint 21 februari på LH - status: *Bokad.*

HET-gasque 7/3: *Saknas kontraktansvarig. Bokad*

ÖDET-fredag med Mårfint 28/3 - uppdateringar: *Bokad.*

Trafikljus - status: *11 April Bokad*

Sjödets-bal - status: *Senast 3/5.*

Gasque med INFO, status: *Bokad 16/5*

Eric hade presentation om mötet med F.A.M.E och vi förespråkar följande event: *programföreningsfest, valborgsfest, temafest, ravenight, silent disco*

### 2.10.3 Mekis

Soren och Emil löser ett kretskort till blutoothen samt övriga funktioner (bl.a. automatisk avstängning av filtren). Något nytt?: *Arbete pågår.*

### 2.10.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Soren ansvarar. Något nytt?: *Nej.*

ÖDET-LAN - André ansvarar för en arbetsgrupp, Sture hjälper till. Skolan skulle kontaktas angående lokalalternativ. Status: *Inget svar.*

Lucas återkommer med frågor till styrelsepresentationen och vi ska ta bilder med profilmaterial efter nästa möte.

### 2.10.5 KON

Näringslivsföreläsningar i samarbete med kommunen och Nicolina - Axis vill eventuellt hålla i en föreläsning på skolan. Vi skulle be Nicolina förtydliga vår roll i detta. Status?: *Nicolina tar över.*

Nicolina har kontaktat om föreläsning med Volvo, potentiellt i februari eller mars. Vi skulle be Nicolina förtydliga vår roll i detta. Status?: *Nicolina tar över*

Framtiden kommer till D4. Datum kommer.

Ett eventuellt företagsbesök på Micropol är på gång.

### 2.10.6 D2, D4, pant och projektrum

Det finns inga tillgängliga nycklar till skåpen på D4. Åtgärder? Har PRA gått igenom skåpsavtalen i SAOS-pärmen?: Nej.

Pantlåsmekanism för pantskåpen - Felix, Douglas och Axel skulle kolla på det. Status?: *Skiss håller på att göras.* Oskar bär ner pantamera-lådan till källaren.

Smutsiga apparater: *Douglas kontaktade skolan och fick som svar att mikrovågsugnar är studenters ansvar. Kylskåp och frys kan skolan rengöra givet att vi tömmer dem på allt innehåll. Douglas driver frågan vidare med service-center.*

## 2.11 Övriga ärenden

Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Utkast har skrivits ut. Sture skulle kontakta sponsorförslagen och försäljning på Hitract skulle utredas. Har detta gjorts?: *Inget har hänt.*

Pluggmaterialsprojektet - André ansvarar. Uppdateringar: *Soren återkommer med material efter denna läsperiod.*

### 2.11.1 Workshops:

## 2.12 Nästa möte: om 2 veckor

## 2.13 Nästa workshop:

## 2.14 Mötet avslutas: 13:00

## 3 Justering

### 3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

### 3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Ellinor Jonsson och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:

19:20:12 2025-02-07